
Protokoll nr 9, styrelsemöte 2018-11-19, Paragraf 89 – 98. 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson ordf.    Kenneth Wisén    
Stig Andersson    Mats Gustafsson  
Marianne Nelsson    Romano Percat suppleant   
Heimo Käki    Bengt Johansson suppleant 
Kurt Larsson 
  
§   89 Mötets öppnande  
          Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade    
          mötet öppnat  
 
§   90 Godkännande av dagordning.  
           Dagordningen godkändes.  
 
§   91 Val av protokolljusterare.  
           Att justera protokollet valdes Mats Gustafsson.  
 
§   92 Föregående mötesprotokoll.  
           Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
§   93 Inkomna och utgående skrivelser.  
          Felix Lundgren att man inte kommer att skotta snö på vår parkering i vinter. 
 
§   94 Rapporter.  
           a) Ekonomi. 
           Ser fortsatt bra ut.  
           Styrelsen beslutade att flytta 100 000 kronor från bankkontot till fasträntekonto. 
 
           b) Medlemmar.  
           Är för närvarande 557 st.   
 
           c) Hallunderhåll. 
           Tvättstället i inne i hallen skall bytas. 
           Beslutades att fräscha upp herrtoaletten med kakel på väggarna. 
           Kostnad enligt följande: Material ca 6 000 kronor + moms. 
                                                       Arbete ca 18 000 kronor + moms.  
                                                       Totalt ca 24 000 kronor. Tillkommer uppmontering. 
 
 
 
 



           d) Banunderhåll. 
           Arbetet med uppsättning av dämparna är klart. 
           Då det har varit problem med tömning av påsarna till centraldammsugaren  
           beslutade styrelsen att detta skall skötas av Fastighetskommittén. 
           Det upplevs som att det är dammigt i hallen ibland, så vi skall testa med att torka  
           trägolven med vått en gång i veckan.     
 
            e) Seriespel. 
            Fungerar bra.  
            
            f) Tävlingar 2018. 
            Inget nytt 
 
            g) Lotteri.  
            Ok. 
 
            h) Uthyrning.  
            Bra 
 
            i) Sponsring.  
            Ok. 
 
            j) Servering.  
            Flyter på bra. 
            Beslutades att Kurt Larsson skulle köpa in en ny värmehållningsplatta för  
            kaffekannorna. 
 
            k) Samrådsgruppen.  
            Fans inget.        
 
            l) Övriga rapporter.  
            Lennart Henriksson presenterade hallvärdsschema för 2019 som godkändes.  
            (bilaga 1) 
 
 §   95 Kommande arrangemang. 
           1–2/12 Svenska Cupen öppen klass 4 lag lördag och 8 lag söndag. 
           8/12 FFP Decemberdubbel. 
           28/12 Alliansens Mellandagssingel. 
 
 
 
 
 
 



§    96 Övriga frågor. 
            Ang. snöröjning skall Kurt kontakta FABO, för att höra om det går samordna. 
 
            Marianne vill ha bilersättning för alla inköpsresor som hon gör 
            inom stan, då det blir många mil per år. Styrelsen besluta att remittera  
            frågan till AU för utredning och förslag till beslut.  
 
            Vem som skall ta över och sköta medlemsregistret efter Elvy återkommer Stig 
            Andersson med, då han väntar svar. 
                 
§   97 Nästa möte.  
           Måndagen den 10 december kl. 09:00. 
 
§   98 Avslutning  
          Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade  
          mötet avslutat.  
 
 
 
Vid protokollet                          Justeras  
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson                         Mats Gustafsson                     
                Ordförande 


